
 

HSBC Visa Credit Card Cardholders – Special Offers at Offering Merchants 

滙豐 Visa信用卡客戶尊享 – 精選商戶購物禮遇 

 

Promotion Period 推廣期: 2026.1.7 - 2026.4.30 

  
Spend with designated HSBC Visa Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall, Kai Tak Arena and Dining Cove to enjoy above special offers during Promotion Period.  
Other terms and conditions apply. In case of any disputes, the decision of Merchant shall be final. 
推廣期內，憑指定滙豐 Visa 信用卡於啟德零售館、啟德體藝館及美食海灣精選商戶簽賬，即享以上精選禮遇。須受其他條款及細則約束。如有任何爭議，商戶保留最終決定權。 
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Spend with your HSBC Visa Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall,  

Kai Tak Arena and Dining Cove to enjoy below special offers during Promotion Period:  
推廣期內，憑滙豐Visa信用卡於啟德零售館、啟德體藝館及美食海灣精選商戶簽賬，即享以下精

選禮遇： 
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Otters In A Pot 

倆仨杯 
 

A-004A, Kai Tak Arena 

 

• Enjoy a Complimentary Sweet Potato Balls upon spending of any 

drink. 
惠顧任何飲品即可免費獲贈芋泥地瓜球一份。 

 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Available while stocks last. 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• In case of any disputes, Otters In A Pot reserves the right of final decision. 

• 數量有限，送完即止。 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

• 如有任何爭議，倆仨杯保留最終決定權。 
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Bee Cheng Hiang 

美珍香 

 

M1-006, Level G, Mall 1 

• Enjoy 5% off upon purchase of HK$150 regular-priced products. 

購買正價產品滿港幣 150 元可享 95 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• This offer cannot be used to buy seasonal and festive products. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

• 此優惠不適用於購買季節性及節日性產品。 

 

 

In-Mart  
 

M1-103, Level 1, Mall 1 
 

• Enjoy 5% off upon purchase of HK$300 (Except for Alcohol Series 

and Abalone). 

消費滿港幣 300 元享 95 折優惠 (酒類和鮑魚除外)。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and cash 

coupons. 

• This offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• This offer can only be used once. 

• In case of any dispute, In-Mart reserves the right of final decision on all related matters. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

• 優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 優惠將只可享用一次。 

• 如有任何爭議，In-Mart 將保留最終決定權。 

 
 

 
Shabu Days 
好鍋日子 

 

M1-206, Level 2, Mall 1 
 

• Enjoy a can of free drink (Retail Price HK$12) upon purchase of 

any hot pot set.  

惠顧任何火鍋套餐，免費贈送飲品一罐 (價值港幣 12 元) 。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount and 

cash coupons. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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Twins Liangpi X 

Kabushikigaisha Limited 

兩姊妹涼皮 X 株式会社

有限公司  
 

M1-206, Level 2, Mall 1 
 

• Enjoy one FREE topping (worth HK$8) upon purchase of any 

Signature Noodles. 

• 惠顧任何招牌皮麵，即享免費配料一份(價值港幣 8 元) 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers, discount and 

cash coupons. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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GoNuts 
 

M2-016, Level G, Mall 2 

• Enjoy 10% off upon dine-in consumption of HK$900 or above. 

堂食消費滿港幣 900 元可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Dine-in consumption only. 10% service charge applies based on original price.  

• The offer is only applicable for Dinner session (6:00pm onwards).  

• Only one offer per table per bill, splitting or combining bills is not allowed.  

• The offer cannot be used in conjunction with other promotion offers, discount and 

cash coupons.  

• The offer is non-exchangeable for cash or other products. 

• In case of any dispute, GoNuts reserves the right of final decision on all related matters.  

• 只限堂食惠顧。另設加一服務費，以原價計算。  

• 優惠只適用於晚市(下午六時起)。 

• 每檯每次只可享用優惠一次，恕不接受分單或合併帳單。  

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。  

• 優惠不可兌換現金或其他產品。  

• 如有任何爭議，GoNuts 將保留最終決定權。  

 

 
 

LOCOGINGER 
本薑好物 

 

M2-106, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 35% off upon purchase of regular-priced items. 
購買任何產品，可享原價 65 折優惠。 

  

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 
 

Greyhound Café 
 

M2-112, Level 1, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off on a la carte menu upon any purchase. 

任何消費享主菜單單點 9 折優惠。 

Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to a la carte Menu. Except special menus, seasonal menus, 

set menus, private functions, tailor-made menus, or other promotional menus. 

• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

• The offer applies to both dine-in and takeaway orders. 

• All prices are in HKD and dine-in service is subject to a 10% service charge of the 

original price. 

• Gaia Group reserves the right to change these terms and conditions without notice.  

• Gaia Group reserves the right to the final decision in the case of any disputes. 

• 優惠只適用於主菜單單點。 特別菜單、季節菜單、套餐、私人宴會、度身訂造菜單或其他推廣

菜單除外。 

• 優惠不可與其他優惠及/或推廣同時使用。 

• 優惠適用於堂食及外賣。 

• 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價 10%服務費。 

• Gaia Group 保留隨時更改這些條款和條件的權利，恕不另行通知。 

• 如有任何爭議，Gaia Group 保留最終決定權。 
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Red House 
紅舍 

 

M2-210, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off on a la carte menu upon any purchase. 

任何消費享主菜單單點 9 折優惠。 

Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only applicable to a la carte Menu. Except special menus, seasonal menus, 

set menus, private functions, tailor-made menus, or other promotional menus. 

• The offer cannot be used in conjunction with other offers and/or promotions. 

• The offer applies to both dine-in and takeaway orders. 

• All prices are in HKD and dine-in service is subject to a 10% service charge of the 

original price. 

• Gaia Group reserves the right to change these terms and conditions without notice.  

• Gaia Group reserves the right to the final decision in the case of any disputes. 

• 優惠只適用於主菜單單點。 特別菜單、季節菜單、套餐、私人宴會、度身訂造菜單或其他推廣菜

單除外。 

• 優惠不可與其他優惠及/或推廣同時使用。 

• 優惠適用於堂食及外賣。 

• 所有價格均以港幣計算，堂食服務須收取原價 10%服務費。 

• Gaia Group 保留隨時更改這些條款和條件的權利，恕不另行通知。 

• 如有任何爭議，Gaia Group 保留最終決定權。 

 

 
 

Sake Z Plus 
 

M2-222 & M2-223,  

Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of HK$400. 

消費滿港幣 400 元即可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.  

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

  

 
Gyu-Kaku J 

牛角 J 
 

M2-301, Level 3, Mall 2 
 

• Enjoy a free upgrade to Gyu-Kaku Rice (Retail Price HK$9) upon 

purchase of 150g or above yakiniku set. 

惠顧 150g 或以上燒肉定食，可免費升級牛角飯（價值港幣 9 元）。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 

• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 

  

 
Peace Cuisine 

和平飯店 
 

M2-301, Level 3, Mall 2 
 

• Enjoy a free cup of soy milk or soft drink (Retail Price HK$12) upon 

any dine-in purchase. 

堂食惠顧，即送豆漿或汽水 1 杯 (價值港幣 12 元) 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotional offers. 
• 優惠不可與其他優惠、折扣及現金券同時使用。 
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Shugetsu 

麵鮮醬油房周月 
 

M2-316, Level 3, Mall 2 

 

• Enjoy a Shugetsu's Crispy Fried Chicken (3pcs) upon dine-in 

purchase of HK$300. 

堂食惠顧滿港幣 300 元贈送周月炸雞一客(3 件)。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Public holidays are not applicable, including 17-19 Feb 2026 and 3–7 Apr 2026. 

• This offer cannot be redeemed for cash or any other product. 

• This offer cannot be used in conjunction with other discounts or promotional offers. 

• This offer is subject to be amended without prior notice. In case of any disputes, the 

restaurant reserves the right of making final decision on all matters concerning the 

offer. 

• 10% service charge is calculated based on the original price.  
• 此優惠不適用於 2026 年 2 月 17-19 日、4 月 3-7 日等公眾假期。 

• 此優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 此優惠不可與其他折扣及推廣優惠同時使用。 

• 內容如有更改，怒不另行通知，餐廳保留一切最終權利。 

• 加一服務費以原價計算。 

 
 

 
New Valley  

南谷 
 

M2-317, Level 3, Mall 2 

 

• Enjoy 12% off upon single net spending of HK$100 (excluding 10% 

service charge). 

單次惠顧淨額滿港幣 100 元可享 88 折優惠（不包含 10%服務費）。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 
• The offer is not applicable on 17-19 Feb 2026 and 3-7 Apr 2026. 

• The offer cannot be used in conjunction with other promotions. 

• 優惠不適用於 2026 年 2 月 17 至 19 日、4 月 3 至 7 日。 

• 優惠不可與其他優惠同時使用。 

 

 

 
 

Green Coconut 
青椰 

 

M2-403, Level 4, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off on à la carte items with designated HSBC Visa 

credit card. 

憑指定 HSBC Visa 信用卡消費可享全日單點餐牌 9 折優惠 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is only valid for dine-in and takeaway, not applicable to online ordering and 

delivery service, cannot be used in conjunction with other promotional privileges. 

• 優惠只限堂食及外賣自取,不可與其他優惠同時使用。 
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La Baia  
 

DC-010, Level G,  

Dining Cove 

• Offer 1: Buy 1 get 1 free on curated wines, beers, cocktails, 

mocktails. 

• Offer 2: Upon purchase of HK$500 or above to get 10% off. 

• Offer 3: Upon purchase of HK$1,000 or above to get chicken 

wings/fries for free. 

優惠 1：葡萄酒、啤酒、雞尾酒及無酒精雞尾酒享買一送一優惠。 

優惠 2：消費滿港幣 500 元或以上可享 9 折優惠。 

優惠 3：消費滿港幣 1,000 元或以上可享免費雞翼或薯條一客。 

Terms and Conditions 條款及細則 

• The Offer 1 is valid only on selected wines, beers, cocktails, and mocktails as specified 

by the restaurant. The free item must be of equal or lesser value than the purchased 

item. La Baia reserves the right to modify or exclude certain brands from this offer. 

• The Offer 2 applies to the total bill before service charges. Must be a single receipt 

transaction (no split bills).  

• The Offer 1 & 2 cannot be combined with other promotions or discounts unless stated 

otherwise.  

• For Offer 3, customer may choose either free chicken wings or fries (portion size as per 

restaurant policy). Applicable to dine-in subject to availability. No substitutions or cash 

alternatives for the free item.  

• La Baia reserves the right to amend, extend, or terminate promotions without prior 

notice. The decision of La Baia is final in case of disputes. 

• 優惠 1 只適用於指定精選葡萄酒、啤酒、雞尾酒及無酒精雞尾酒。贈送之飲品必須為同等或較低

價格。La Baia 保留修改或排除指定品牌之權利。 

• 優惠 2 之折扣優惠以服務費前之金額計算。此優惠必須以單一發票計算，分拆帳單恕不受理。 

• 除非另有列明，優惠 1 及優惠 2 均不可與其他推廣優惠同時使用。 La Baia 有權更改或取消有關

優惠。 

• 兌換優惠 3 之客人可選免費雞翼或薯條一客(份量以公司政策為準)。此優惠只適用於堂食及視供

應情況而定，不可替換其他產品或兌換現金。 

• La Baia 保留更改、延長或終止優惠之權利而不須預先通知，並保留最終決定權。 

 

 

Sports & Health 

運動及健康 
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Garmin 
 

M1-005, Level G, Mall 1 
 

• Enjoy $100 off on any purchase of vívoactive 5/ Forerunner 165/ 

Instinct E. 

購買 vívoactive 5/ Forerunner 165/ Instinct E 可享港幣 100 元折扣優

惠。 

 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer can be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠可與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 

 
Catalog 

 

M1-007 & M1-008,  

Level G, Mall 1 

• Enjoy 20% off upon purchase on selected regular-priced items. 

指定正價貨品可享 8 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is only applicable at the Kai Tak Mall branch.  

• 此優惠只適用於啟德零售館分店。 
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Li-Ning 
李寧 

 

M1-101 & M1-102, Level 1, 

Kai Tak Mall 1 

• Enjoy 12% off for regular-priced items. 

正價商品享 88 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Unless otherwise specified, this promotion cannot be used in conjunction with other 

offers or discounts.   

• Please present the eligible HSBC Visa card before payment.  

• Each person is limited to use the promotion once per transaction.   

• This promotion is not exchangeable for cash, goods, or services. No change will be 

given.   

• Available on a first-come first-served basis while stocks last.   

• Participating merchants and Kai Tak Sports Park reserve the right to amend these terms 

without prior notice.   

• In the event of any dispute, the decision of merchants and Kai Tak Sports Park shall be 

final.  

• 除另有指明外，本推廣不可與其他優惠或折扣同時使用。  

• 付款前請出示合資格 HSBC Visa 卡。  

• 每人每次交易限用一次優惠。  

• 此優惠不可兌換現金、貨品或服務，並不設找續。  

• 優惠數量有限，先到先得，送完即止。  

• 參與商戶及 Kai Tak Sports Park 保留隨時修改此條款及細則之權利，恕不另行通知。  

• 如有任何爭議，參與商戶及 Kai Tak Sports Park 保留最終決定權。  
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Liverpool FC 
 

M2-003, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of HK$500. 

消費滿港幣 500 元即可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• This offer is not applicable to purchase LFC 25/26 HOME and AWAY JERSEY (INCLUDING 

PRINTING). 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 
• 此優惠不適用於利物浦 25/26 年度主場及客場球衣（包括印字服務）。 

 
 

 

PUMA 
 

M2-008, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of footwear and apparel. 

購買鞋類及服裝可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Excluded selected items. 

• 指定貨品除外。 
 

 

   

SKECHERS 
 

M2-009, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off on regular-priced footwear item. 

購買正價鞋履產品享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 



 

HSBC Visa Credit Card Cardholders – Special Offers at Offering Merchants 

滙豐 Visa信用卡客戶尊享 – 精選商戶購物禮遇 

 

Promotion Period 推廣期: 2026.1.7 - 2026.4.30 

  
Spend with designated HSBC Visa Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall, Kai Tak Arena and Dining Cove to enjoy above special offers during Promotion Period.  
Other terms and conditions apply. In case of any disputes, the decision of Merchant shall be final. 
推廣期內，憑指定滙豐 Visa 信用卡於啟德零售館、啟德體藝館及美食海灣精選商戶簽賬，即享以上精選禮遇。須受其他條款及細則約束。如有任何爭議，商戶保留最終決定權。 
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Sports & Health  
運動及健康 
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National Geographic 
 

M2-012, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 5% off on regular-priced items. 

正價貨品享 95 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Exclude carriers, socks and products priced below HK$300. 

• This promotion cannot be exchanged for cash, other coupons, or items. 

• This promotion cannot be used in conjunction with any other promotions. 

• In case of any disputes, The Nature APAC Limited reserves the right of final decision on 

the promotion. 
• 不適用於行李箱、襪類商品及價格低於港幣 300 元的產品。 

• 此優惠不可兌換現金、其他優惠券或商品。 

• 此優惠不可與其他優惠同時使用。 

• 如有任何爭議，The Nature APAC Limited 保留此優惠活動的最終決定權。 

 
 

 

FANTOWN 
聚星商店 

 

M2-015, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy 10% off upon purchase of HK$500. 
消費滿港幣 500 元即可享 9 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 

OOFOS 

 

 

M2-209, Level 2, Mall 2 

• Enjoy free tote bag upon any items. 

購買任何產品即送 OOFOS 帆布袋乙個。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• Gift supplies are limited, and gifts are available on a first-come, first-served basis, while 

stocks last. 

• Gifts cannot be refunded or exchanged for cash, other gifts, or services. 

• In the case of any dispute, Earthmover Limited reserves the absolute right to make the 

final decision. 

• 禮品數量有限，送完即止。 

• 優惠不可兌換現金或其他產品。 

• 如有任何爭議，Earthmover Limited 將保留最終決定權。 

 
 

 
Bodycare 

體健有限公司 
 

M2-219, Level 2, Mall 2 
 

• Enjoy Buy 1 get 1 Free of HI5 E10 Smart Eye Massager-Aurora 

(blue/ pink color). 

• Enjoy 25% off upon purchase 2 Items of Moist Heating Pad - 

14"X27"/ U-size (shoulder 20"X23"). 

• Enjoy 40% off upon purchase 2 Items of Cervalign Pillow#5/ 

Cervalign Pillow #6/ Custom Shape Fitting Pillow. 

購買 HI5 E10 智能眼部按摩儀 (藍/ 粉紅色) 買一送一。 

購買濕熱電墊 - 長型(14”X27”) 或 U 型(肩膀 20"X23")兩件即享 75 折優

惠。 

購買頸椎健康枕#5/ 頸椎健康枕#6/ 度身適合身體形態枕兩件即享 6 折

優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.  

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 



 

HSBC Visa Credit Card Cardholders – Special Offers at Offering Merchants 

滙豐 Visa信用卡客戶尊享 – 精選商戶購物禮遇 

 

Promotion Period 推廣期: 2026.1.7 - 2026.4.30 

  
Spend with designated HSBC Visa Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall, Kai Tak Arena and Dining Cove to enjoy above special offers during Promotion Period.  
Other terms and conditions apply. In case of any disputes, the decision of Merchant shall be final. 
推廣期內，憑指定滙豐 Visa 信用卡於啟德零售館、啟德體藝館及美食海灣精選商戶簽賬，即享以上精選禮遇。須受其他條款及細則約束。如有任何爭議，商戶保留最終決定權。 
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時裝及配飾 
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Crocs 
 

M2-006, Level G, Mall 2 
 

• Enjoy HK$50 off upon purchase of HK$500 

消費滿港幣 500 元可享港幣 50 元折扣優惠 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers.   

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 

 

Soclotheshk 
 

M2-106A, Level 1, Mall 2 

 

• Enjoy 5% off upon purchase of HK$400. 

消費滿港幣 400 元即可享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

 
 

BIGPACK 
 

M2-217, Level 2, Mall 2 

 

• Enjoy 5% off upon net purchase of 2 items or more over HK$400. 
購買 2 件或以上貨品折實滿港幣 400 元，即可享 95 折優惠。 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is not applicable to fixed price, selected items and discounted products. 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不包括公價貨品、指定貨品或減價貨品。 
• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

Lifestyle 

生活品味 
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Playful Store 

 

M2-114, Level 1, Mall 2 

 
 

• Buy 1 get 1 Free on regular-priced B.Duck Tees 

• 購買正價 B.Duck Tees 可享買一送一 

 
Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

  



 

HSBC Visa Credit Card Cardholders – Special Offers at Offering Merchants 

滙豐 Visa信用卡客戶尊享 – 精選商戶購物禮遇 

 

Promotion Period 推廣期: 2026.1.7 - 2026.4.30 

  
Spend with designated HSBC Visa Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall, Kai Tak Arena and Dining Cove to enjoy above special offers during Promotion Period.  
Other terms and conditions apply. In case of any disputes, the decision of Merchant shall be final. 
推廣期內，憑指定滙豐 Visa 信用卡於啟德零售館、啟德體藝館及美食海灣精選商戶簽賬，即享以上精選禮遇。須受其他條款及細則約束。如有任何爭議，商戶保留最終決定權。 
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Chow Tai Fook 

周大福 
 

M2-002, Level G, Mall 2 

 
 

• Enjoy 50% off on Craftsmanship & Design fee of Pure Gold 

products. 

凡購買足金類產品，手工設計費可享 5 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is applicable to CHOW TAI FOOK KAI TAK SPORTS PARK BRANCH. 

• This offer cannot be used in conjunction with other promotion offers (including any 

offer, Gold Club/Jewellery Club redemptions and CTF Points). 

• This offer cannot be used in connection with the purchase of corporate gifts orders and 

other customer orders. 

• This offer is not applicable to the purchase of pure gold nuggets. 

• Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. reserves the right to amend and cancel any of these 

terms and conditions and any related promotions at any time without further notice. In 

case of any dispute hereunder, the decision of Chow Tai Fook Jewellery Co. Ltd. shall 

be final and binding. 

• 此優惠適用於周大福啟德體育園店。 

• 此優惠不可以任何方式與其他優惠同時使用(包括任何優惠、金會/珠寶會標會及周大福積分) 。 

• 此優惠不適用於企業禮品客訂及其他客訂貨品。 

• 此優惠不適用於購買金粒。 

• 周大福珠寶金行有限公司保留隨時更改、取消有關條款及活動之權利，無須另行通知。如有任何

爭議，周大福珠寶金行有限公司保留最終決定權。 

 

Home and Electronics 

家居及電子用品 
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Simmons 
蓆夢思 

 

M2-417, Level 4, Mall 2 
 

• Buy any mattress and get a free Hotel Pillow (Firm).  
購買任何床褥，即可免費獲贈酒店枕頭（硬）。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer cannot be used in conjunction with any other promotional offers. 

• 此優惠不能與其他推廣優惠同時使用。 

 

 

Leisure & Entertainment  
娛樂 
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Top Bowl  

Tenpin Bowling 

 
M1-301 & M1-302,  

Level 3, Mall 1 

• Enjoy 5% off on the entire bill upon spending of HK$350 on 

weekdays (Monday to Friday) / spending of HK$650 on holidays 

(Saturday, Sunday, public holidays, and eves). 

於平日(星期一至五) 消費滿港幣 350 元/ 假期 (星期六、日、公眾假期

及前夕) 消費滿港幣 650 元，可享全單 95 折優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• This offer is valid for a single transaction and cannot be split across multiple visits. 

• This offer cannot be used for group reservations (School/ Corporate booking) or 

competitions organized by Top Bowl. 

• This offer cannot be combined with other promotions, discounts, or vouchers. 

• In case of any dispute, Top Bowl Tenpin Bowling reserves the right to make the final 

decision. 

• 此優惠折扣僅適用於單筆交易，不可分開使用於多次消費。 

• 此優惠不適用於團體/公司預約/ 本球館舉辦之比賽消費。 

• 此優惠不可與其他促銷活動、折扣或優惠券同時使用。 

• 如有任何爭議，「Top Bowl」保留最終決定權。 
 



 

HSBC Visa Credit Card Cardholders – Special Offers at Offering Merchants 

滙豐 Visa信用卡客戶尊享 – 精選商戶購物禮遇 

 

Promotion Period 推廣期: 2026.1.7 - 2026.4.30 

  
Spend with designated HSBC Visa Credit Card at Offering Merchants at Kai Tak Mall, Kai Tak Arena and Dining Cove to enjoy above special offers during Promotion Period.  
Other terms and conditions apply. In case of any disputes, the decision of Merchant shall be final. 
推廣期內，憑指定滙豐 Visa 信用卡於啟德零售館、啟德體藝館及美食海灣精選商戶簽賬，即享以上精選禮遇。須受其他條款及細則約束。如有任何爭議，商戶保留最終決定權。 
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AEON STYLE 

 

M2-B101, Level B1, Mall 2 

 
 

• Enjoy HK$10 off upon purchase of HK$120. 

消費滿港幣 120 元即可享港幣 10 元折扣優惠。 
 

Terms and Conditions 條款及細則 

• The offer is applicable to purchase merchandise in AEON STYLE Kai Tak only. 

• The offer can be used upon purchase HK$120 or above (single transaction and net 

amount receipt issued by AEON cash registers) and settled the payment by the Eligible 

HSBC Visa Credit Card. Each receipt can be used for this offer only once. 

• The offer is not applicable to hire-purchase, AEON Gift Certificate, AEONCITY, AEON 

MOBILE, KOMEDA'S Coffee, Christmas & New year Takeaway Delicatessen, Gift 

Hamper, New Born Infant Milk Powder Formula, Redemption Products, Consignment 

Products (New year Cake, Hairy Crab and its gift vouchers) , Licensee shops and 

designated merchandise/counter and cannot be used with other privileges. The offer 

cannot be used with CNY Private Sale, Pre CNY Sale, 2026 Charity Calendar Member 

Cash Coupons, AEON MEMBER CARD Privilege coupon, and/or other coupon. 

• The offer is not exchangeable for cash or AEON Gift Certificate and no change will be 

given. 

• Terms and conditions apply. For details, please contact our staff. AEON Stores (Hong 

Kong) Co., Ltd. reserves the right of making final decision in case of any disputes. 

• 此優惠只適用於 AEON STYLE 啟德購買之商品。 

• 顧客於 AEON STYLE 啟德內購物滿港幣 120 元（以 AEON 即日折實單一發票計算），並以指定

滙豐 Visa 信用卡付款，即可使用此優惠，每張發票最多可使用優惠 1 次。 

• 此優惠不適用於分期付款、購買 AEON 購物禮券、AEON 網上購物城、AEON MOBILE 網購、

KOMEDA'S Coffee、聖誕及新年外賣派對美食、禮籃、初生嬰兒配方奶粉、換購商品、寄賣商

品（賀年糕點、大閘蟹及其禮券）、特許銷售商及部分指定商品/專櫃，及不可與其他優惠同時

使用。此優惠不可與「賀歲大激賞」、「賀歲會員尊享購物日」、2026 年慈善月曆會員大澈賞

現金券、迎福電子優惠券、$8.8 現金券、各款會員優惠券及/或其他優惠同時使用。 

• 此優惠不得兑換現金或 AEON 購物禮券，以及不設找續。 

• 須受有關條款及細則約束，詳情請向店內職員查詢。如有任何爭議，永旺（香港）百貨有限公司

保留最終決定權。 

 

 

 

 


